## The English village Roundup Kang Chiao International School

G3 & G4

Vol. 1, No. 2 - April, 2019

## Asking for Assistance in a Supermarket

尋求店員的幫忙

The art of asking: Formulate your question correctly and get the desired response.





With a very small effort on the part of the grocery store management and staff, the frustration of identifying and searching for needed items can be eliminated.

Grade 3 and 4 students were encouraged to practice the language used to build up speaking and fluency skills.

"Can you help me?"

"Sure, how can I help you?"

"I am looking for the vegetables."

"They are on aisle 5."



Students learnt that if you ask correctly, you can get what you want more quickly – saving time and energy.

提問的藝術: 要如何提問才能得到你 想要的答案呢?

## **International Department, Hsinchu Campus**

老師鼓勵三年級和四年級學生多使用 以及練習詢問句型。經過多次練習,不僅 可以增強口說能力,也會讓口語更流暢 喔!

> 「請問你能幫我嗎?」 「當然,我能如何幫你?」

「我在尋找蔬菜類」

「它們在第五道走廊」





學生學習到如果問題問的對,你可以更 有效率的得到所需的物品。